

Глеб Орлов. Режиссер

Родился в городе Ялта. Вырос в Калининграде, где прожил до 1996 года, закончив там Балтийскую государственную академию, в то время называвшуюся Калининградским высшим инженерно-морским училищем.

С 1992 года начал работать по профессии, сначала на телевидении. По непонятным причинам, стремился стать режиссером, начиная с 6 класса средней школы.

В 1996 году приехал в Москву. В 1998 году начал работать на МТВ начальником отдела промоушена — занимался имиджем и оформлением канала.

С 2000 года начал снимать рекламу. С МТВ уходил в статусе креативного директора в 2004 году.

В середине 2000х полностью сконцентрировался на рекламной режиссуре, став одним из самых востребованных в стране режиссеров.

В 2010 году вышла моя дебютная картина «Наша Раша. Яйца Судьбы», ставшая народным хитом и самым кассово успешным фильмом того года.

В 2014 году в прокате появилась вторая картина, «Поддубный», масштабная биографическая драма повествующий о жизни легендарного борца Ивана Поддубного, сделанная в совершенно другом, нежели "Яйца" жанре. Имею в рукаве еще несколько интересных проектов, но об этом пока ни слова. С увлечением и энтузиазмом продолжаю снимать рекламу.

Gleb Orlov. Director

Born in Yalta and raised in Kaliningrad, Gleb lived in the latter until 1996. After graduating from the Baltic State Academy, also known as the Kaliningrad High Marine Engineering College, he immediately embarked on his career in television. From the age of eleven, Gleb had an ambition to direct films.

In 1996 he moved to Moscow and two years later joined the MTV Russia team as the Head of Promotion Department, where his role was to define the channel's visual design.

In 2004 Gleb resigned as MTV Russia Creative Director. Working mostly on commercials since 2000, by midway through the decade, Gleb was focusing on the direction of adverts and became one of the most sought after directors in Russia.

"Our Russia. Fateful Eggs," his debut feature-length film appeared in 2010, and became the biggest money making film of that year.

Released in 2014, his second film "Poddubniy" received great reviews. The film follows the dramatic life of Ivan Poddubniy, a legendary Soviet wrestler.

Currently Gleb is working on his third film, the subject of which is being kept a secret. He also continues to work on commercials with both passion and commitment.

Currently Gleb is working on his third film, the subject of which is being kept in secret. He also continues to work on commercials with both passion and commitment.